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İSTİŞARE ÖNCELİĞİMİZ

Ekim	ayında	gerçekleştirdiğimiz	
organ	seçimlerimizin	ardından	
Meclis	 Başkanlık	 Divanı	 seçi-

mimiz	de	yapıldı	 ve	Meclisimiz	kadim	
tarihimizin	 damıttığı	 aynı	 ruh,	 şevk	
ve	azim	 ile	önümüzdeki	4	yıllık	görev	
dönemi	için	yola	çıktı.	Odamızın	diğer	
yönetim	 organları	 ile	 aynı	 hedefe	
yürüyeceğiz.		

Tüm	meclis	 üyelerimizle	 birlikte	 yine	
istişare	 kültürümüzü	 önde	 tutarak	
kararlar	 alacağız.	 Meclis	 tarihimiz	
ortak	 akıl	 sayesinde	 imzası	 atılmış	
nice	başarılı	 kararlar	 ile	doludur.	Her	
üyemizin	 fikrini,	 deneyimini,	 öngörü-
sünü	katacağı	akıl	haznemiz	 ile	Oda-
mız	tarihine	yine	ve	yeni	övünç	sayfa-
ları	ekleyeceğiz.

KATSO,	 ticaret	 ve	 sanayi	 sektörünün	
bir	meslek	örgütü	olması	yanı	sıra	aynı	
zamanda	da	 ilimizin	ekonomik	kalkın-
ması	 ve	 sosyal	 gelişmesi	 için	 emek	
veren	bir	sivil	toplum	örgütüdür.	Kurul-
duğu	günden	 itibaren	Kastamonu’nun	
her	 alanda	 ivmesini	 yükseltmesi	 için	
ilin	 diğer	 kesimleri	 ile	 işbirliği	 içinde	
elini	taşın	altına	koymuştur.

KATSO	 önümüzdeki	 4	 yıllık	 süreçte	
de	aynı	 irade	 ile	 yoluna	devam	ede-
cek,	 her	 alanda	 ses	 verecek,	 ilimi-
zin	müreffeh	geleceğe	güven	 içinde	
yürümesi	 için	 çaba	 sarf	 edecektir.	
Yetkili	 organlarımızın	 ötesinde	 tüm	
üyelerimiz	 bu	 meşakkatli	 ancak	
onurlu	çabanın	paydaşları	 ve	emek-
çileridir.

Odamızın	kurumsal	 yetkinliğini	 ve	 iti-
barını	 artırmak,	 çağın	 getirdiği	 tüm	
imkan	 ve	 yenilikleri	 bünyemize	 kat-
mak,	 değişen	 ekonomiye	 uyum	 sağ-
layacak	 fikri	 kapasiteyi	 içermek	 için	
önümüzdeki	 görev	 dönemimizde	
çaba	harcayacağız.	Cumhuriyetimizin	
100’üncü,	Odamızın	141’inci	yaşına	gir-
diği	 bu	 son	 derece	 anlamlı	 yılda	 çok	
daha	 çalışmamız	 gerektiğinin	 bilin-
cindeyiz.	

2023’ün	 tüm	 üyelerimize	 ve	 perso-
nelimize	 sağlık,	 huzur	 ve	 mutluluk	
getirmesini;	 işletmelerimizin	 üretim	
ve	 ticaretlerinin	 bereketle	 artmasını	
diliyorum.	

Turgay 
Dellaloğlu

MECLİS BAŞKANI
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+90 (366) 214 10 74- 214 18 45

katso@kastamonutso.org.tr

KAPAK	VE	SAYFA	TASARIMI

YENİ DÖNEM YENİ PROJELER

Odamızın	 organ	 seçimleri-
ni	 kadim	 tarihimize	 yakışır	
demokratik	 olgunluk	 için-

de	 gerçekleştirdik.	 Meclis	 Başkan-
lık	 Divanı,	 Yönetim	 Kurulu,	 Disiplin	
Kurulu,	Meslek	Komite	 seçimlerimiz	
de	 Odamıza	 yakışır	 gelenekte	 ger-
çekleşti	ve	seçilen	üyelerimiz	sorum-
luluk	ve	görevlerinin	bilincinde	olarak	
yola	çıktılar.

Kaybedenin	olmadığı,	Kastamonu’nun	
kazandığı	bir	seçime	imza	attıkları	için	
tüm	 üyelerimize	 teşekkür	 ediyorum.	
El	birliği	 içinde,	tüm	üyelerimizin	aklı,	
önerisi,	 gönül	 vermesi	 ile	 Odamız	
yine	 örnek	 başarı	 hikayeleri	 yazmayı	
sürdürecek	 ve	 her	 alanda	 altyapısı-
nı	 kurmayı	 öncelik	 gören	 geleceğin	
Kastamonu’sunun	temelini	atmaya	ve	
sürdürülür	kılmaya	paydaş	olacaktır.

İlimiz	ve	 iş	dünyamız	 için	son	derece	
isabetli	 ve	kapsamlı	projelerimiz	 var.	
Örneğin;	İhsangazi	ve	Araç	ilçelerimi-
zi	 kapsayacak	 ortak	 OSB	 projemizin	
hayata	 geçmesi	 için	 hazırlıklarımızı	
sürdürüyoruz.	 Yeni	 inşa	 edeceğimiz	
hizmet	 binamızda	 TEKMER	 başta	

olmak	 üzere	 çok	 sayıda	 yeni	 birimi	
harekete	geçireceğiz.		

KOBİ’lerimizin	 yurtiçi	 piyasalarda	
rekabetçilik	 güçlerini	 artırmaları	 yanı	
sıra	 son	 yıllarda	 ivme	 kaydettiğimiz	
ihracat	 pazarındaki	 sektör	 ve	 firma	
sayımızı	artırmak	 için	 farklı	projeleri-
mizle	 Kastamonu	 ekonomisine	 sür-
dürülebilir	 bir	 yapı	 kazandırma	 ama-
cındayız.	

Cumhuriyetimizin	 100’üncü	 yılını	 kut-
ladığımız	bu	anlamlı	yılda,	ülkemiz	ve	
ilimiz	 için	 çok	 daha	 fazla	 çalışmamız	
gerektiğinin	 bilincindeyiz.	 2023	 yılın-
daki	emeğimiz	hem	ülkemizi	bugünle-
re	getirenlere	vefa	borcu	hem	de	nice	
100	 yıllara	 aynı	 istikamette	 taşımak	
için	görevdir.

Çok	 yorulacağız	 ama	 ardımızda	 tak-
dire	 şayan	 eserler	 bırakacağız.	 Yeni	
yılın	 tüm	 üyelerimize	 ve	 personeli-
mize	 önce	 sağlık	 başta	 olmak	 üzere	
işlerinde	bereket	getirmesini	ve	huzur	
içinde	geçmesini	diliyorum.	

Oğuz 
Fındıkoğlu

BAŞKAN

Hasan	Yar
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Organ seçimlerimiz Odamıza yakışır 
olgunlukta gerçekleşti

Odamızın	 organ	 seçimleri	 8	
Ekim	 tarihinde	 yapıldı.	 10	
farklı	 meslek	 grubundaki	

üyelerimiz	 140	 yıllık	 tarihi	 geçmişi	
olan	Odamıza	yakışır	olgunlukta	bir	
seçime	imza	attılar.	

 fFındıkoğlu: “Kastamonu kazandı”

Oda	 Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu	
sandıkların	 açılmasının	 ardından	
yaptığı	 açıklamada,	 “Kastamonu	
kazandı”	 değerlendirmesinde	
bulundu.

Oda	 organ	 seçimlerini	 140	 yaşın-
daki	 tarihlerine	 yakışır	 olgunluk-
ta	 gerçekleştirdiklerinin	 altını	
çizen	 Oda	 Başkanımız	 Fındıkoğlu,	
“Demokrasinin	 gereği	 olarak	 aday	
olan	ve	oy	kullanan	tüm	üyelerimize	
gösterdikleri	emek	ve	sergiledikleri	

saygıdan	dolayı	teşekkür	ediyorum.		
Geride	bıraktığımız	dönemde	görev	
yapan	 Meclis	 üyelerimize	 emekle-
rinden	 dolayı	 teşekkür	 ederken,	
önümüzdeki	 dönem	 oda	 organla-
rımızda	 görev	 alacak	 üyelerimize	
hayırlı	olsun	diyorum”	dedi.

 f“Yapacak çok işimiz var”

Yapacak	çok	 işleri	olduğunu	yine-
leyen	 Oda	 Başkanımız	 Fındıkoğlu,	
“Kastamonu	 ekonomisini	 geliştir-
mek,	 işletmelerimizi	 dünya	 ölçe-
ğinde	 güçlü	 ve	 rekabetçi	 kılabil-
mek,	KATSO’yu	nice	140	yıllara	şan	
ve	 şeref	 ve	 itibar	 içinde	 taşıyabil-
mek	 için	 yapacak	 çok	 işimiz	 var.	
Yorulmadan,	bıkmadan	dinlenme-
den	 aynı	 heyecan,	 irade	 ve	 ortak	
akıl	 ile	Kastamonu	 için	yolculuğu-
muzu	 sürdüreceğiz.	 Seçim	 bitti,	
kazanan	Kastamonu	oldu.	Kırgınlık	
ve	 küskünlük	 duymadan,	 istişare	
içinde,	 tüm	 üyelerimizi	 kucakla-
yarak	 inşa	 edeceğimiz	 önümüz-
deki	 görev	 döneminin	 başta	 ilimiz	
olmak	üzere	ülkemize	hayırlı	olma-
sını	diliyorum”	dedi.

Oğuz Fındıkoğlu: “Kastamonu kazandı”
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KATSO MECLIS ÜYELERI
1.	Grup:
Oğuz	Fındıkoğlu,	 
Mehmet	Kaykanacı	

2.	Grup:	
İlhan	Pehlivan,	Taner	Tonbul,	
Nurettin	Gündağ	

3.	Grup:
Erkan	Erdem,	Mustafa	Özsoy,	
Mustafa	Yeniçerioğlu	

4.Grup:
Elif	Avanoğlu,	Ferudun	Küllüoğlu, 
Murat	Karakaş	

5.Grup:
Mustafa	Şensoy,	Recep	Akgül,	
İsmail	Kabul	

6.Grup:
Salim	Arpacıoğlu,	Özhan	Arslan,	
Ahmet	Cevdet	Uyanık	

7.Grup:
Turgay	Dellaloğlu,	Mesut	Duran,	
Mehmet	Eser	

8.Grup:
Turgut	Demir,	Rıfat	İğdirli,	
Oğuzhan	Şekeroğlu	

9.Grup:
Atilla	Yamakoğlu,	Bülent	Çetin	

10.Grup:
Recep	Mor,	Feza	Tiryaki
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Meclis, Yönetim, Disiplin kurullarımızı seçtik
 fOda Başkanı Fındıkoğlu, Meclis 

Başkanı Dellaloğlu  

8 Ekim	2022	tarihinde	yapılan	organ	seçimlerimizin	 ardın-
dan	Meclis	Başkanlık	Divanı,	

Yönetim	 Kurulu,	 Disiplin	 Kurulu	
üyelerimizin	 de	 belirlenmesi	 ile	
seçim	sürecimiz	tamamlandı.	

 fMeclis Başkanlık Divanı Seçimi

En	 yaşlı	 üye	 sıfatı	 ile	 Mustafa	
Şensoy	 başkanlığında	 toplanarak	
Meclis	 Başkanlık	 Divanı	 seçimini	
gerçekleştirdik.	

Mustafa	 Şensoy,	 seçim	 önce-
sinde,	 Bartın’da	 yaşanan	 maden	
kazasında	hayatını	kaybeden	 işçi-
lerimize	 baş	 sağlığı	 diledi.	 Birlik	
beraberlik	 vurgusu	 yaparak,	 yeni	
dönemin	 hayırlı	 olması	 temenni-
sinde	bulundu.	

 fMeclis Başkanı Turgay 
Dellaloğlu

Gerçekleştirilen	 Meclis	 Başkanlık	
Divanı	seçiminde	Turgay	Dellaloğlu	
yeniden	 Meclis	 Başkanı	 oldu.	
Başkan	 Yardımcılığı	 görevlerine	
ise	 Mesut	 Duran	 ve	 Rıfat	 İğdirli	
seçilirken,	Elif	Avanoğlu	ise	Meclis	
Katip	Üyesi	oldu.

Meclis	 Başkanımız	 Turgay	
Dellaloğlu	 yaptığı	 değerlendirme-

de	 “Geçtiğimiz	dönem	olduğu	gibi	
yeni	dönemde	de	tüm	üyelerimizin	
ortak	aklı	ve	istişaresi	ile	kararları-
mızı	alacağız	ve	aldığımız	emaneti	
en	doğru	 şekilde	 taşıyacağız.	 140	
yaşındaki	 Odamız	 her	 üyemizin	
gayreti	 ile	 geleceğe	 taşınırken,	
gerek	 üyelerimizin	 gerekse	 ilimi-
zin	 yüce	 menfaatlerini	 hep	 önde	
tutacağız”	dedi.		
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YÖNETİM KURULU BAŞKANI 
OĞUZ FINDIKOĞLU

 fOğuz Fındıkoğlu: “Yeni başarı hikayelerine  
imza atacağız”

Oda	Başkanımız	Fındıkoğlu	seçimlerin	ardından	
yaptığı	açıklamada	önümüzdeki	dönemde	yeni	

başarı	hikayelerine	imza	atacaklarına	emin	olduğu-
nu	dile	getirdi	ve	şunları	kaydetti:	 “Bugün	gerçek-
leşen	 Meclis	 Başkanlık	 Divanı	 ve	 Yönetim	 Kurulu	
seçimlerimiz	 ile	 odamızdaki	 seçim	 süreci	 tamam-
landı.	140	yıllık	mazisi	şan	ve	şerefle	dolu	olan	oda-
mızın	gelecek	dönemi	için	bizleri	görevlendiren	tüm	
meclis	üyelerimize	teşekkür	ediyoruz.

Kastamonu’nun	 ali	 menfaatleri	 doğrultusunda,	
ülkemizin	 kalkınma	 hedeflerini	 göz	 önünde	 bulun-
durarak,	 üye	 işletmelerimizin	 sürdürülebilir	 yapıya	
ulaşmaları	için;	yenilikçi,	kaliteli,	ilimizdeki	tüm	pay-
daşlarla	 işbirliğini	 gözeten	 çalışma	 anlayışımız	 ile	
odamızı	temsil	edeceğiz.

Üretim	 ve	 ticarette	 güç	 birliği	 içinde	 çok	 daha	
güzel	 günlere	 ulaşacağımıza	 ve	 işletmelerimizin	
birbiri	ardına	başarı	hikayeleri	yazacaklarına	inancı-
mız	 tam.	Meclis	üyelerimize,	 yönetim	kurulumuza,	
komitelerimize,	kurullarımıza	ve	oda	personelimize	
yeni	dönemde	başarı	diliyorum	ve	ülkemize	hayırlı	
olmasını	temenni	ediyorum.”

ODA YÖNETİM KURULU VE  
MECLİS ÜYELERİMİZ:

• Oğuz Fındıkoğlu 
Yönetim Kurulu Başkanı

• Mustafa Şensoy 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı

• Recep Akgül 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 

• Mehmet Eser 
Yönetim Kurulu Sayman Üye

• İlhan Pehlivan -	Yönetim	Kurulu	Üyesi
• Turgut Demir	-	Yönetim	Kurulu	Üyesi
• Taner Tonbul	-	Yönetim	Kurulu	Üyesi
• Mehmet Necati Kaykanacı -	Meclis	üyesi
• Nurettin Gündağ	-	Meclis	Üyesi
• Erkan Erdem	-	Meclis	Üyesi

• Mustafa Özsoy	-	Meclis	Üyesi
• Mustafa Yeniçerioğlu	-	Meclis	Üyesi
• Ferudun Küllüoğlu	-	Meclis	Üyesi
• Murat Karakaş	-	Meclis	Üyesi
• İsmail Kabul	-	Meclis	Üyesi
• Salim Arpacıoğlu	-	Meclis	Üyesi
• Özhan Arslan	-	Meclis	Üyesi
• Ahmet Cevdet Uyanık	-	Meclis	Üyesi
• Oğuzhan Şekeroğlu	-	Meclis	Üyesi
• Bülent Çetin	-	Meclis	Üyesi
• Atilla Yamakoğlu	-	Meclis	Üyesi
• Feza Tiryaki	-	Meclis	Üyesi

• Recep Mor	-	Meclis	Üyesi

DİSİPLİN KURULUMUZ AŞAĞIDAKİ  
İSİMLERDEN OLUŞTU: 

• Hayati Hamzaoğlu	-	Disipln	Kurulu	Başkanı
• Hasan Gülşen	-	Üye
• Tezcan Biçicioğlu	-	Üye
• Osman Şahin	-	Üye
• Erdoğan Yasin Terzi -	Üye
• Tevfik Zor	-	Üye
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TOBB’u ziyaret ettik
Hisarcıklıoğlu’ndan Odamıza Açık Çek

O da	 Başkanımız	 Oğuz	
Fındıkoğlu’nun	destek	 iste-
diği	 “İhsangazi-Araç	 OSB”	

ve	 “tam	 donanımlı	 yeni	 idari	 bina”	
başta	olmak	üzere	çeşitli	projeleri-
ne	ve	 ilimizdeki	 işletmelerin	 talep-
lerine	TOBB	Başkanı	Hisarcıklıoğlu	
tam	destek	sözü	verdi.

“Hayırlı	 işlerde	 geri	 durmak	 olmaz”	
diyen	 Hisarcıklıoğlu,	 yeni	 dönem-
de	 başarı	 dilediği	 heyetimüze,	
“Kastamonu	iş	dünyasının	ve	ekono-
misinin	sorunlarının	çözümünde	en	
son	örneğini	pandemi	ve	sel	felake-
tinde	gösterdiğimiz	gibi	istişare	için-
de	 çalışacağız	 ve	 Kastamonu’nun	
kalkınmasına	 elimizden	 gelen	 des-
teği	vereceğiz”	dedi.	

Türkiye	 Odalar	 ve	 Borsalar	
Birliği	 (TOBB)	 Başkanı	 M.	 Rifat	
Hisarcıklıoğlu’nu	 Ankara’daki	 TOBB	

Genel	Merkezi’nde	ziyaret	ettik.	

Oğuz	 Fındıkoğlu	 başkanlığında	
yönetim	kurulumuz,	meclis	üyele-
rimiz,	oda	personelimizden	oluşan	
heyetimize	 yeni	 dönemde	 başa-
rı	 dileyen	 TOBB	 Başkanı	 M.	 Rifat	
Hisarcıklıoğlu,	 gelecek	 dönemde	
hayata	 geçireceğimiz	 projelerimi-
ze	destek	sözü	verdi.

 fFındıkoğlu: “Oda olarak kuruluş 
başvurusunu yapacağımız 
İhsangazi-Araç OSB için TOBB’dan 
destek istiyoruz”

Oda	 Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu,	
ilimizdeki	 Merkez,	 Seydiler,	 Tosya,	
Taşköprü	 OSB’lerinin	 büyük	 oran-
da	doluluğa	ulaştığını	ve	genişleme	
aşamasına	 geçildiğini	 kaydederek;	
“Teşvik	düzenlemesinde	6’ncı	bölge	
teşviklerinden	 yararlanabilecek	
olan	 İhsangazi	 ve	 Araç	 ilçelerine		

yeni	 bir	 OSB	 kurmak	 için	 KATSO	
olarak	 harekete	 geçtik.	 İhsangazi	
ve	Araç	 ilçesi	 ile	ortak	bir	bölgede	
kurulacak	 OSB’nin	 başvuru	 dos-
yasını	 hazırlıyoruz	 ve	 kısa	 sürede	
bakanlığa	 teslim	 edeceğiz.	 İl	 eko-
nomimize	 büyük	 katkı	 sağlayacak	
İhsangazi-Araç	 OSB’nin	 kuruluş	
süreci	 için	 TOBB’dan	 destek	 talep	
ediyoruz”	dedi.

 fFındıkoğlu: “Tam donanımlı 
yeni idare binamızın yapımında 
TOBB’un desteği bizim için önemli.”

Oda	Başkanımız	Fındıkoğlu,	yıkılan	
eski	belediye	binasının	bulunduğu	
alanda	 yapmayı	 planladıkları	 yeni	
idari	 binanın	 projesine	 ilişkin	 tüm	
hazırlıkları	 tamamladıklarını	 kay-
dederek	 binanın	mimari	 çizimleri-
ni	 TOBB	 Başkanı	 Hisarcıklıoğlu’na	
gösterdi.	 Yeni	 bina	 bünyesinde	

Projelerimize destek istedik
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TEKMER	 başta	 olmak	 üzere	 çok	
sayıda	 yeni	 birimin	 de	 yer	 alaca-
ğını	 kaydeden	 Oda	 Başkanımız	
Fındıkoğlu,	 “Tüm	 bu	 birimlerin	
hayata	geçmesi	için	de	desteğini-
ze	ihtiyacımız	olacak”	değerlendir-
mesinde	bulundu.

 fFındıkoğlu: “KGF kredilerinde 
üyelerimiz limit sorunu yaşıyor.”

Oda	 Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu,	
işletmelerin	 yatırıma	 yönelebilme-
leri	 ve	 sürdürülebilir	 olmaları	 için	
TOBB’un	 bankalar	 nezdinde	 işlet-
melere	 kefil	 olduğu	 Kredi	 Garanti	
Fonu	 (KGF)	 kredilerinin	 büyük	
önem	taşıdığını	kaydederek,	“Limit	
konusunda	sıkıntı	yaşıyoruz,	üyele-
rimiz	mağdur	oluyor”	dedi	ve	çözüm	
konusunda	taleplerini	dile	getirdi.

 fFındıkoğlu: “Yeni dönemde 
birlik ve beraberlik içinde başarılı 
projelere imza atacağız”

Oda	Başkanımız	Fındıkoğlu,	“teşvik	
bölgesi”	 başta	 olmak	 üzere	 ilimiz	
iş	 dünyasının	 genel	 taleplerini	 de	
dile	getirdiği	ziyarette,	KATSO’nun	
yeni	 döneme	 birlik	 ve	 beraberlik	
içinde	 başladığını	 ve	 ilimiz	 başta	
olmak	 üzere	 ülke	 ekonomisi	 için	
başarılı	işlere	imza	atacaklarından	
emin	olduğunu	ifade	etti.

 fTOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu: 
“Pandemi ve sel felaketinde acil 
müdahalede bulunduk”

TOBB	 Başkanı	 Hisarcıklıoğlu,	
KATSO’nun	 pandemi	 dönemi	 ve	
Bozkurt	 başta	 olmak	 üzere	 ilçe-
lerimizde	 yaşanan	 sel	 afetlerinde	

çok	acil	ve	önemli	işlere	imza	attı-
ğını	kaydederek,	“Oğuz	Başkan	bu	
zorlu	 iki	 süreçte	 de	 üyelerinden	
gelen	sıkıntıları	anında	bize	iletti	ve	
birlikte	 istişare	 içinde	 acil	 müda-
halede	 bulunarak	 bölgeye	 çözüm	
getirdik.	 KATSO’yu	 Kastamonu’ya	
verdiği	bu	hizmetten	dolayı	 tebrik	
ediyorum.	Pandemi	 ve	 sel	 afetin-
den	 Kastamonu’nun	 en	 az	 hasar-
la	 çıkması	 ve	 yaraların	 aciliyetle	
sarılması	için	büyük	çaba	sarf	ettik	
ve	 hedefe	 büyük	 oranda	 ulaştık”	
değerlendirmesinde	bulundu.	

 fHisarcıklıoğlu: “Kadın meclis 
üyesi sayınızı gelecek seçimde 
artırın”

Elif	Avanoğlu’nun	KATSO	tarihinde	
seçimle	meclis	üyesi	olan	ilk	kadın	
üye	olduğunun	ifade	edilmesi	üze-
rine	TOBB	Başkanı	Hişsarcıklıoğlu,	
“Öncelikle	Oğuz	Başkanı	KATSO’ya	
kadın	 meclis	 üyesi	 kazandırdı-
ğı	 için	 tebrik	 ediyorum.	 Gelecek	
dönemde	 meclisteki	 kadın	 üye	

sayısını	 daha	 da	 artıralım.	 Kadın	
meclis	 üyelerimiz	 ve	 kadın	 giri-
şimci	kurulumuz	ile	Kastamonu’da	
çok	daha	başarılı	işlere	imza	atıla-
cağına	inancım	tam”	dedi.				

 f“Projelerinize ve taleplerinize 
tam destek olacağız.”

Yeni	 projelerimizi	 ve	 taleple-
rimizi	 dinleyen	 TOBB	 Başkanı	
Hisarcıklıoğlu,	 “Hayırlı	 işlerde	 geri	
durmak	olmaz.	Tüm	projelerinizde	
TOBB	yanınızda.	Bunu	böyle	bilin.	
Gerek	 OSB	 ve	 gerekse	 yeni	 idare	
bina	 için	 TOBB	 olarak	 elimizden	
geleni	 yapacağız.	 Oğuz	 Başkan’ın	
Kastamonu’daki	 üyelerimizden	
gelen	 her	 talebi	 bana	 ilettiğinde	
çare	 olmak	 için	 elimizden	 geleni	
geçmişte	olduğu	gibi	yine	yapaca-
ğız”	açıklamasında	bulundu.

KGF’de	 yaşanan	 sıkıntıların	
Yönetim	 Kurulu	 Üyemiz	 İlhan	
Pehlivan	 tarafından	 detaylı	 olarak	
dile	 getirilmesi	 üzerine,	 toplantıda	
hazır	bulunan	KGF	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	 Erdoğan	 Özegen’in	 konu	
ile	ilgili	ayrıntılı	bilgi	vermesini	iste-
yen	 TOBB	 Başkanı	 Hisarcıklıoğlu,	
Özegen’in	 açıklamalarının	 ardın-
dan	 yaptığı	 değerlendirmede	
“KGF’deki	 talepleriniz	karşılık	bula-
cak”	dedi.		KGF	aracılığı	ile	TOBB’un	
üyelerine	 kefil	 olduğunu	 aktaran	
Hisarcıklıoğlu,	“Bugüne	kadar	her	iki	
üyemizden	 birine	 kefil	 olduğumuz	
bir	 orana	 ulaştık.	 İşletmelerimizin	
ayakta	kalmalarına	ve	yatırım	yap-
malarına	omuz	verdik.	Rahat	olun,	
sıkıntılar	 aşılır.	 Burası	 sizin	 eviniz.	
Birlikte	 yeni	 dönemde	 de	 güzel	
işlere	 imza	 atacağız”	 değerlendir-
mesinde	bulundu.
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Vali Çakır’ı makamında ziyaret ettik

Yönetim	Kurulu	Başkanımız	
Oğuz	 Fındıkoğlu,	 Meclis	
Başkanımız	 Dellaloğlu	 ve	

Meclis	Üyelerimizin	katılımı	ile	Vali	
Avni	 Çakır’ı	 makamında	 ziyaret	
ettik.	 Yeni	 dönemde	 yapılacak	
çalışmalarla	 ilgili	 bilgi	 verdiği-
miz	 toplantıda,	 ilimiz	 iş	 dünyası-
nın	 sorun	 ve	 çözümleri	 konuları	 
üzerinde	 görüş	 alışverişinde	
bulunduk.

Yönetim	 Kurulu	 Başkanımız	 Oğuz	
Fındıkoğlu	 ve	 Meclis	 Başkanımız	
Turgay	 Dellaloğlu	 ziyaret	 sonra-

sı	 yaptıkları	 değerlendirmede,	 Vali	
Avni	 Çakır’ın	 il	 ekonomimizin	 geli-
şimine	 yönelik	 çalışmalara	 önemli	
yer	 verdiğini	 kaydettiler	 ve	 “Valilik	

ile	 işbirliği	 içinde	 çalışıyoruz	 ve	
Kastamonu’nun	kalkınmasına	elbir-
liği	 içinde	çaba	sarf	ediyoruz”	açık-
lamasında	bulundular.	

İl ekonomimiz elbirliği ile gelişiyor

TOBB Müşterek Konsey Toplantısı’na katıldık

Oda	 Başkanımız	 Fındıkoğlu,	
Türkiye	 Odalar	 ve	 Borsalar	

Birliği	 (TOBB)	 Müşterek	 Konsey	
Toplantısı’na	katıldı.	TOBB	Başkanı	
Hisarcıklıoğlu	 başkanlığında	 ger-
çekleşen	toplantı	on-line	yapıldı.

Oda	 Başkanımız	 Fındıkoğlu	 ilimiz-
deki	 işletmelerin	 sorunlarını	 ve	
önerdiğimiz	 çözümleri	 toplantıda	
dile	 getirdi.	 Bankaların	 küçük	 ve	
orta	ölçekli	firmaları	kredilendirme	
politikaları	 karşısında	 işletmeleri-
mizin	 sıkıntı	 yaşadıklarını	 kayde-
den	 Oda	 Başkanımız	 Fındıkoğlu,	
çözüm	 olarak	 “Bankaların	 küçük	
ve	 orta	 ölçekli	 firmalar	 haricine	
kredi	 vermemesi	 bu	 firmaların	

finansman	ihtiyacını	olumsuz	etki-
lemektedir.	 Küçük	 ve	 orta	 ölçekli	
firmaların	KOBİ	tanımlarının	günü-
müz	 şartlarına	 uygun	 olarak	 tek-
rar	 tanımlamasını	 gerekmektedir.	
Mevcut	 KOBİ	 tanımının	 net	 satış	
hasılatının	 250	milyon	 TL	 rakamı-
nın	 arttırılması	 özellikle	 sınırdaki	
firmaların	finansman	sıkıntısı	çek-
tiği	düşünüldüğünde	bu	işletmele-
ri	rahatlatacaktır”	önerisini	sundu.

Oda	 Başkanımız	 Fındıkoğlu	
işletmelerimizin	 öne	 çıkan	 bir	
diğer	 sorunlarının	 ise	 Vergi	 Usul	
Kanunu’nun	 “enflasyon	 düzeltme-
si”	 uygulamasıyla	 ilgili	 olduğunu	
kaydederek	 “Vergi	 Usul	 Kanunu	

mükerrer	298.	Maddesinde	enflas-
yon	 düzeltmesinin	 esasları	 belir-
lenmiş,	en	son	2003	yılında	uygu-
lanmış.	 2021	 yılının	 Eylül	 ayından	
itibaren	oluşan	fiyat	artışları	sonu-
cunda,	 2022	 yılı	 için	 enflasyon	
düzeltmesinin	 kanundaki	 boyu-
tuna	 göre	 şartları	 oluşmuştur.	
Cumhurbaşkanlığı	kararı	ile	oluşan	
enflasyon	 düzeltmesinin	 2022	 ve	
2023	 yıllarında	 uygulanmayacağı	
belirlenmiştir.	Yüksek	enflasyonla	
işletmeler	mali	boyutta	fiktif	karlı-
lıklarla	karşı	karşıyadır.	Dolayısı	ile	
enflasyon	 düzeltmesi	 ile	 gerçek-
te	 olmayan	 karın	 vergisinin	 öden-
mesinin	 önüne	 geçilmiş	 olacaktır”	
önerisini	dile	getirdi.

İşletmelerimizin taleplerini dile getirdik
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Vali Çakır’ı ağırladık

Valimiz	 Sayın	 Avni	 Çakır	
Odamızı	 ziyaret	 ederek	
Yönetim	Kurulu	Başkanımız	

Oğuz	 Fındıkoğlu	 ve	 Meclis	
Başkanımız	Turgay	Dellaloğlu	nez-
dinde	 Yönetim	 ve	 Meclis	 üyeleri-
mize	 yeni	 dönemde	 başarı	 dilek-
lerini	 iletti.	 Vali	 Çakır’ın	 ziyaretin-
den	 duydukları	 memnuniyeti	 dile	
getiren	Oda	Başkanımız	Fındıkoğlu	
ve	 Meclis	 Başkanımız	 Dellaloğlu,	
Odamızın	 tüm	 üyeleri	 ile	 yeni	 bir	
heyecan	 ve	 projelerle	 il	 ekonomi-
mize	katkı	vermeyi	sürdürecekleri-
ni	dile	getirdiler.

“Yeni heyecan ve projelerle il ekonomimize katkı vermeyi sürdüreceğiz” 

KOBIGEL toplantısına ev sahipliği yaptık

İmalat	 sektöründe	 faaliyet	
gösteren	 işletmelere	 yönelik	

KOBİGEL	 desteklerinin	 tanıtıla-
cağı	 KOSGEB	 bilgilendirme	 top-
lantısı	 ev	 sahipliğimizde	 yapıldı.	
Oda	 Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu	
KOSGEB	 desteklerinin	 KOBİ’lerin	
gelişimindeki	 katkısına	 dikkat	

çekerek,	 KOSGEB’in	 2019	 yılından	
bu	 yana	 imalatçı	 KOBİ’lere	 yönelik	
olarak	 çıktığı	 “dijitalleşme”	 başlıklı	
çağrıların	 hem	kapsamını	 genişlet-
tiğini	 hem	de	 destek	 üst	 limitlerini	
arttırdığını	kaydetti.	

Oda	Başkanımız	Fındıkoğlu	yaptığı	
açıklamada	 “Destek	 üst	 limiti	 yeni	

çağrıda	 dijitalleşme	 için	 2	 milyon	
TL’ye	 çıkartılırken,	 genişletilen	
kapsamla	 birlikte	 eklenen	 reka-
betçilik	ve	verimlilik	başlığı	 için	 ise	
destek	 üst	 limiti	 1	 buçuk	 milyon	
lira	 olarak	 belirlendi”	 değerlendir-
mesinde	bulundu.	Oda	Başkanımız	
Fındıkoğlu,	 üretim	 ve	 ticaretin	
geldiği	 günümüz	 şartlarında	 diji-
talleşmenin	 ve	 rekabet	 gücü	 ile	
verimliliği	 artırmanın	 işletmelerin	
olmazsa	 olmazı	 olduğunu	 ifade	
ederek,	“KOSGEB’in	KOBİGEL	des-
tek	 projesi	 bu	 anlamda	 tam	 da	
ihtiyacı	 karşılıyor.	 Üyelerimizin	 bu	
fırsatı	 kullanacak	 olmaları	 ile	 hem	
işletmeleri	geleceğe	güvenle	yürü-
yecek	 hem	 de	 ülke	 ekonomimiz	
kazanacak”	dedi.	

“İşletmelerimiz geleceğe güvenle yürüyecek, ülke ekonomimiz kazanacak” 
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Köylü ve Köklü’den nezaket ziyareti

Milletvekilimiz	 Hakkı	 Köylü	
ve	 Kastamonu	 Belediyesi	
Hentbol	 Kulubü	 Başkanı	

Mustafa	Köklü	Odamızı	ziyaret	ede-
rek	 oda	 seçimleri	 sonrasında	 teb-
riklerini	ve	başarı	dileklerini	ilettiler.	

Oda	 Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu	
ve	 Meclis	 Başkanımız	 Turgay	
Dellaloğlu	 ziyaretten	 duydukları	
mutluluğu	belirterek	nazik	ziyaret-
lerinden	 dolayı	 teşekkürlerini	 dile	
getirdiler.

Meslek Komitesi ve Disiplin Kurulu seçimleri
Odamızın	 yeni	 dönemde	 görev	 yapacak	 Meslek	 Komitesi	 Başkanı,	 Başkan	 Yardımcısı	 ile	

Disiplin	Kurulu	Başkanı	seçimleri	yapıldı.	Seçimlerin	ardından	meslek	komitelerimiz	kendi	
meslek	gruplarında	yeni	dönemde	yapılacak	çalışmalar	hakkında	istişarelerde	bulundular.
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Milletvekilimiz Köylü’yü TBMM’de ziyaret ettik

Milletvekili	 Hakkı	 Köylü	 ile	
TBMM’de	 ziyaret	 ettik.	
İlimizin	diğer	milletvekilleri	

Metin	Çelik	ve	Hasan	Baltacı	Ankara	
dışında	 oldukları	 için	 kendileriyle	
görüşemedik.	Oğuz	Fındıkoğlu	baş-
kanlığındaki	yönetim	kurulu,	meclis	
üyeleri	 ve	 oda	 personelinden	 olu-
şan	heyetimizi	ağırlayan	Milletvekili	
Hakkı	Köylü,	4	yıl	boyunca	KATSO’yu	

temsil	 edecek	 üyelerimize	 başarı	
dileklerini	iletti.

Yönetim	 Kurulu	 Başkanımız	
Fındıkoğlu,	 Kastamonu’nun	 eko-
nomik	 alanda	 kalkınması	 yanı	 sıra	
sosyal	 hayatta	 gelişmesi	 için	 de	
KATSO’nun	 geçmişte	 olduğu	 gibi	
yine	 elini	 taşın	 altına	 koyacağını	
kaydederek,	 “İlimizdeki	 tüm	 pay-
daşlarla	birlikte	ortak	akıl	eksenin-

de	başarılı	projelere	 imza	atacağı-

mıza	inancımız	tam”	dedi.	

Görüşmede	 ilimiz	 iş	 dünyasının	

sorunlarını,	 taleplerini	 ve	 çözüm	

yollarını	 sektör	 temsilcilerinden	 tek	

tek	dinleyen	Milletvekili	Hakkı	Köylü,	

kendisine	 iletilen	konuların	takipçisi	

olacağını	kaydetti	ve	ziyaretten	duy-

duğu	memnuniyeti	dile	getirdi.

Kastamonu Üniversitesi ilimizin kalkınmasında önemli rol oynuyor

Kastamonu	 Üniversitesi	 Rektörü	 Prof.	
Dr.	 Ahmet	 Hamdi	 Topal	 ve	 Rektör	

Yardımcısı	 Prof.	 Dr.	 Kasım	 Yenigün’ü	
Odamızda	ağırladık.

Prof.	 Dr.	 Topal	 ve	 Prof.	 Dr.	 Yenigün,	 Oda	
Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu	 ve	 Meclis	
Başkanımız	 Turgay	 Dellaloğlu’nu	 geride	
kalan	oda	seçimleri	dolayısıyla	tebrik	ettiler	
ve	yeni	dönemde	başarı	dilediler.

Kastamonu	 Üniversitesi’nin	 ilimizin	 kalkın-
masındaki	 öneminin	 farkında	 olduklarını	
kaydeden	Fındıkoğlu	ve	Dellaloğlu,	iki	kurum	
arasındaki	 işbirliğinin	 artarak	 sürmesinden	
duydukları	memnuniyeti	dile	getirdiler.	
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Yeni dönemin ilk Meclis toplantısı

Yapılan	 oda	 seçimlerimi-
zin	 ardından	 ilk	 Meclis	
toplantımız	 göreve	 gelen	

üyelerimizin	 katılımlarıyla	 gerçek-
leşti.	 Meclis	 Başkanımız	 Turgay	
Dellaloğlu	başkanlığında	gerçekle-
şen	 toplantıda	gündem	maddeleri	
görüşülerek,	 yeni	 dönemde	 yapı-
lacak	olan	çalışmalar	ile	ilgili	görüş	
alışverişinde	bulunuldu.

Kasım ayı gündemi görüşüldü 

Belediye Başkanı Vidinlioğlu’nu ağırladık

Kastamonu	 Belediye	 Başkanı	 Sayın	 R.	 Galip	
Vidinlioğlu,	gerçekleşen	oda	seçimimizin	ardın-

dan	 nezaket	 ziyaretinde	 bulunarak	 Yönetim	Kurulu	
Başkanımız	Oğuz	Fındıkoğlu’na	yeni	dönemde	başarı	
dilek	ve	tebriklerini	iletti.

Oda	Başkanımız	Fındıkoğlu	ziyaretten	dolayı	duydu-
ğu	memnuniyeti	dile	getirdi	ve	“Belediye	Başkanımız	
Sayın	Vidinlioğlu’nun	müşterek	çalışmalarımızı	önü-
müzdeki	 dönemde	 de	 sürdüreceğiz	 ve	 şehrimize	
işbirliği	içinde	katkı	sunacağız”	dedi.		

“İşbirliği içinde projelere imza atacağız”
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Bölge Başkanı Açar Odamızı ziyaret etti

Vakıflar	Bankası	Ankara	
ve	 İç	 Anadolu	 Bölgesi	
Şube	 Başkanı	 Yavuz	

Açar	 Odamızı	 ziyaret	 etti.	
Yönetim	 Kurulu	 Başkanımız	
Oğuz	Fındıkoğlu’nun	üye	işlet-
melerimizin	 Vakıfbank’tan	
olan	 taleplerini	 dile	 getirdi-
ği	 toplantıda,	 	 il	 ekonomimiz	
üzerine	de	görüş	alışverişinde	
bulunuldu.		

Oda Başkanımız Fındıkoğlu’nun EYT açıklaması

Oda	 Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu	
EYT	 ile	 ilgili	 olarak	 Odamızın	 ve	

üye	 firmalarımızın	 görüşlerini	 dile	
getirdiği	 bir	 basın	 açıklaması	 yaptı.	
Fındıkoğlu	 iş	 dünyamızın	 görüşünü	
“EYT’ye	 karşı	 değiliz	 ancak	 işveren	
için	daha	detaylı	bir	çalışma	istiyoruz”	
şeklinde	özetledi.

Fındıkoğlu	 basın	 açıklamasında	 şu	
ifadelere	 yer	 verdi:	 “EYT	 uygulama-
sı	 yüz	 binlerce	 vatandaşımızın	 gün-
deminde,	 çalışma	 hayatını	 yakından	
ilgilendiren	bu	konu	iş	dünyamızın	da	
ana	gündemini	oluşturuyor.

Kastamonu	 Ticaret	 ve	 Sanayi	 Odası	
(KATSO)	 olarak	 EYT’ye	 karşı	 deği-
liz	 ancak	 işveren	 kesimi	 için	 daha	
detaylı	 bir	 çalışmanın	 yapılmasını	
hükümetimizden	talep	ediyoruz.	

İşgücü	kaybının	yüzde	30’ların	üzerine	
çıkabileceği	ifade	ediliyor.	İşletmeler	
kalifiye	 ve	 deneyimli	 çalışanlarını	

kaybetme	riski	ile	karşı	karşıya	kala-
caklar.	Deneyim	kaybının	işletmeleri-
mize	ve	ülke	ekonomimize	getireceği	
açığı	hesap	etmek	olanaksız.

Diğer	yandan	bir	anda	ortaya	çıkacak	
kıdem	 tazminatı	 yükünün	 altından	
kalkabilmekte	özel	sektör	olarak	zor-

lanacağız.	Üstelik	Ocak	ayında	asgari	
ücrete	yapılacak	artış	sonrası	kıdem	
tazminatları	daha	da	artacak.

Özel	sektör	bankalardaki	finansmana	
erişimde	 sıkıntı	 çekiyor	 günümüzde	
ve	 ayrıca	 piyasadaki	 nakit	 akışı	 da	
sıkışık	bir	hal	aldı.	Dünyada	yaşanan	
ekonomik	 kriz	 yüzünden	 zaten	 zor	
günler	 geçiren	 özel	 sektörün	 EYT	
ile	gelecek	yeni	sıkıntıları	aşabilmesi	
kolay	olmayacak.	

KATSO	 olarak	 EYT	 uygulaması-
na	 ilişkin	 öneri	 ve	 taleplerimiz	 var.	
Kıdem	tazminatlarını	ödeyebilmemiz	
için	 mali	 desteğe	 ihtiyaç	 duyacağız,	
hükümetimizin	bu	alanda	makul	 faiz	
oranlı	 finansman	 yaratmasını	 bek-
liyoruz.	 Deneyimli	 personel	 kaybını	
önlemek	 için	 de	 çalışanların	 emekli	
olduktan	 sonra	 işe	 devam	 etmele-
ri	 yönünde	 özendirici	 uygulamalar	
ortaya	konulabilir.”

İşletmelerimizin taleplerini ilettik

EYT’ye karşı değiliz ancak işveren için daha detaylı bir çalışma istiyoruz
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Başkent’te Kastamonu Günleri’nde ilimizi tanıttık

17’cisi	 bu	 yıl	 17-20	 Kasım	 tarih-
lerinde	 Atatürk	 Kültür	 Merkezi	
Millet	 Bahçesi’nde	 düzenlenen	

“Başkent’te	 Kastamonu	 Günleri”	
etkinliğinde	 yerimizi	 aldık.	 Yönetim	
Kurulumuz,	 Meclis	 Üyelerimiz,	
TOBB	Kastamonu	Kadın	Girişimciler	

Kurulumuz	 ile	 birlikte	 katıldığımız	
etkinlikteki	 stantlarımızda	 kadın	
kooperatiflerimizin	ürünlerini	sergi-
lemelerine	olanak	sağladık.	

Oda	 Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu	
17’ncisi	düzenlenen	etkinliğin	ilimizin	

Ankara’da	tanıtımına	yönelik	anlamlı	
bir	 çaba	 olduğunu	 belirterek	 “Biz	
de	 ilimizin	 yatırım	 ortamı	 hakkın-
da	 ziyaretçileri	 bilgilendiriyoruz	 ve	
stantlarımızda	 kadın	 girişimcileri-
mizin	 ürünlerini	 satışa	 sunmalarını	
sağlıyoruz”	dedi.		
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KKV toplantısına katıldık 

Yönetim	Kurulu	Başkanımız	Oğuz	Fındıkoğlu,	Kastamonu	Kalkınma	Vakfı’nın	 (KKV)	 İstanbul’da	
gerçekleşen	Ekim	ayı	olağan	yönetim	kurulu	toplantısına	katıldı.	Vali	Avni	Çakır	başkanlığında	
gerçekleştirilen	toplantıda	gündemdeki	konular	görüşülerek	karara	bağlandı.

KASIAD heyetini ağırladık
“Ortak akıl ve istişare kültürümüz kesintisiz sürecek” 

İstanbul’daki	 sanayici	 ve	 iş	 insan-
larını	 bünyesinde	 bulunduran	

Kastamonu	 Sanayici	 ve	 İşadamları	
Derneği	 (KASİAD)	 temsilcileri	
Odamızı	ziyaret	etti.	KASİAD	Başkanı	
Ayhan	 Aslan	 ve	 beraberindeki	
heyet,	 Yönetim	 Kurulu	 Başkanımız	
Oğuz	 Fındıkoğlu’na	 yeni	 dönemde	
başarı	dilek	ve	tebriklerini	iletti.

Nazik	 ziyaretlerinden	 dola-
yı	 KASİAD	 Başkanı	 ve	 heyetine	
teşekkür	 eden	 Oda	 Başkanımız	
Oğuz	Fındıkoğlu,	 “KASİAD	gurbet-
teki	 iş	 insanlarımızı	aynı	çatı	altın-
da	toplayan	ve	ortaya	çıkan	ener-
jiyi	Kastamonu’ya	aktaran	kıymetli	
bir	 kuruluş.	 Odamız	 ile	 KASİAD	
arasındaki	 ortak	 akıl	 ve	 istişare	

kültürü	 her	 dönem	 varlığını	 koru-
du	 ve	 gelecekte	 de	 koruyacak.	
Kastamonu	 için	 elimizden	 geleni	
birlikte	 ortaya	 koyacağız”	 dedi.
Kastamonu’nun	Milli	Mücadele’deki	

rolünün	 ve	 İstiklal	 Yolu’nun	 işlen-
diği	 “Umudun	 Yolu”	 adlı	 belgeseli	
izlemek	 için	 Odamızdaki	 toplan-
tının	 ardından	 Kastamonu	 Halk	
Eğitimi	Merkezi’ne	geçildi.	
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Oda	 seçimlerimizin	 ardın-
dan	 Tosya	 Ticaret	 ve	 Sanayi	
Odası	 Yönetim	 Kurulu	

Başkanı	Mehmet	Salih	Tekeli,	Başkan	
Yardımcısı	 Ali	 Osman	 Genç,	 Sayman	
Üye	 Sadık	 Önder	 ve	 Genel	 Sekreter	
Necati	 Abacı	 Odamıza	 tebrik	 ziyare-
tinde	bulundular.

Oda	 Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu	
ziyaretten	duyduğu	memnuniyeti	dile	
getirerek,	 “Kastamonu	 ve	 Tosya	 iş	
dünyasının	 sorunlarını	 ele	 aldığımız	
bir	ziyaret	oldu.	Her	iki	ilçemizin	eko-
nomik	 alanda	 kalkınması	 için	 ortak	
çözümler	üzerinde	durduk”	değerlen-
dirmesini	dile	getirdi.			

Tosya Ticaret ve Sanayi Odası ile işbirliği
Ekonomide ortak çözümler

Komşu Odalardan ziyaret

Zonguldak	Ticaret	ve	Sanayi	Odası	
Başkanı	 Metin	 Demir,	 Çaycuma	

Ticaret	 ve	 Sanayi	 Odası	 Başkanı	
Zekai	Kamitoğlu,	Kastamonu	Ticaret	
Borsası	 Başkanı	 Serdar	 İzbeli	 ve	
Zonguldak	 TSO	 Genel	 Sekreteri	
Muharrem	Sarıkaya	Odamıza	nezaket	
ziyaretinde	bulundular.	

Yönetim	 Kurulu	 Başkanımız	 Oğuz	
Fındıkoğlu’nun	 ağırladığı	 konukları-
mız	bölgemizdeki	 ekonomik	 ve	 ticari	
konular	 ele	 alınarak,	 iki	 il	 arasında	
yapılabilecek	 çalışmalar	 hakkında	
görüş	alışverişinde	bulunuldu.

Zonguldak ile bölgesel işbirliği
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Kastamonu Ticaret Borsası ile işbirliği
“İl ekonomimizi ve işletmelerimizi birlikte yükselteceğiz”

Oda	 ve	 borsa	 seçimlerimi-
zin	 ardından	 göreve	 gelen	

Kastamonu	Ticaret	Borsası	Yönetim	
Kurulu	 üyelerine	 hayırlı	 olsun	 ziya-

retinde	 bulunarak	 yeni	 dönem	 için	
başarı	dileklerimizi	ilettik.

Kastamonu	 Ticaret	 Borsası	
Başkanı	 Serdar	 İzbeli	 ve	 yönetim	
kurulu	 tarafından	 ağırlandığımız	
ziyarette,	 yapacağımız	 müşterek	
çalışmalar	konusunda	da	bilgi	alış-
verişinde	bulunuldu.

Oda	 Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu	
yaptığı	 değerlendirmede	 “TOBB	
çatısı	 altında	 bulunduğumuz	
Kastamonu	 Ticaret	 Borsası’nın	
temsilci	 ve	 yetkililerini	 kutluyo-
ruz.	 Önümüzdeki	 dönemde	 iki	
kardeş	 kuruluş	 olarak	 il	 ekono-
mimizi	ve	 işletmelerimizi	el	birliği	
ile	 yükseltmek	 için	 birlikte	 çaba	
harcayacağız”	dedi.

Inebolu Ticaret ve Sanayi Odası ile ortak hedefler

inebolu	Ticaret	ve	Sanayi	Odası	Başkanı	Şakir	İşeri,	Meclis	Başkanı	Ahmet	Çeçen,	
Yönetim	Kurulu	Üyeleri	gerçekleşen	oda	

ve	 borsa	 seçimlerinin	 ardından	 Odamıza	
hayırlı	 olsun	 ziyaretinde	 bulunarak	 tebrik	
ve	başarı	dileklerini	ilettiler.	

Oda	 Başkanımız	 Oğuz	 Fındıkoğlu	 nazik	
ziyaretlerinden	 dolayı	 İnebolu	 Ticaret	 ve	
Sanayi	Odası	 temsilcilerine	 teşekkür	 ede-
rek	her	iki	oda	arasındaki	istişare	ve	işbirli-
ğinin	kesintisiz	süreciğini	ifade	etti.

“İstişare ve işbirliğimiz kesintisiz sürecek” 
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Seydiler OSB’de çarklar dönüyor

Oda	 Başkanımız	 Oğuz	
Fındıkoğlu	 Seydiler’de	
düzenlenen	 iş	 dünya-

sı	 toplantısına	 katıldı.	 Seydiler	

Kaymakamı	 Cihat	 Abukan	 başkan-

lığında	 Seydiler	 Organize	 Sanayi	

Bölgesi’ndeki	 iş	 insanlarının	 bir	

araya	geldikleri	 toplantıda	gündem	

ilçe	ekonomisi	oldu.	Oda	Başkanımız	

Fındıkoğlu,	Organize	Sanayi	Bölgesi	

başta	olmak	üzere	Seydiler’de	eko-

nominin	sağlıklı	büyüdüğünü	kayde-

derek,	“Seydiler’de	çarklar	dönüyor,	

OSB’miz	 sağlıklı	 büyümesini	 sürdü-

rüyor.	 Kaymakamımız	 Sayın	 Cihat	

Abukan’ın	 katılımlarıyla	 gerçekleş-

tirdiğimiz	 toplantıda	 hedeflenen	

projeleri	masaya	yatırdık”	dedi.	

“İlçe ekonomisi sağlıklı büyüyor”

Komşu Odamızdan tebrik

Çankırı	 Ticaret	 ve	 Sanayi	 Odası	 Yönetim	
Kurulu	 Başkanı	 Hayrettin	 Çelikten,	

Meclis	 Başkanı	 Fehmi	 Bölükbaşı,	 Yönetim	
Kurulu	 Üyelerimiz	 Salih	 Tunç	 ve	 Fahrettin	
Akyol	Odamıza	hayırlı	olsun	ziyaretinde	bulu-
narak	tebrik	ve	başarı	dileklerini	ilettiler.	Oda	
Başkanımız	Oğuz	Fındıkoğlu	ziyaretten	duy-
duğu	 memnuniyeti	 dile	 getirerek,	 “Komşu	
ilimiz	Çankırı	 ile	 bir	 çok	alanda	 sorunlarımız	
da	çarelerimiz	de	benzer.	TOBB	çatısı	altında	
da	birlikte	bulunduğumuz	Çankırı	Ticaret	ve	
Sanayi	 Odası	 ile	 iki	 il	 için	 birlikte	 emek	 sarf	
etmeyi	sürdüreceğiz”	dedi.	

“Ortak hedeflere yürümeyi sürdüreceğiz” 
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